
Concept-notulen	Algemene	Ledenvergadering	2-4-2022	

Aanwezig:	Gerrit	Struijk	(voorzi@er	tot	punt	9	van	de	agenda),	Alex	Langendijk	(voorzi@er	vanaf	punt	
9,	mits	hij	door	de	ALV	wordt	verkozen),	Jan	Valkering	(secretaris),	Nathalie	Peters	(penningmeester),	
Bert	van	Dok	(alg.	lid),	Harjen	Baas	(alg.	lid)	en	30	leden.	

1. Hoewel	Alex	Langendijk	door	het	bestuur	is	benoemd	tot	nieuwe	voorzi@er	zal	Gerrit	
voorzi@en	tot	agendapunt	9,	wanneer	de	nieuwe	voorzi@er	ook	door	de	ALV	wordt	verkozen.	
Hierdoor	kan	Gerrit	Struik	in	deze	ALV	het	beleid	onder	zijn	voorzi@erschap	van	de	afgelopen	
periode	verdedigen.		

Hij	memoreert	de	roerige	beginperiode	8	jaar	geleden	na	het	opstappen	van	het	vorige	
bestuur,	de	problemen	rond	de	asbestverwijdering	van	de	daken	van	de	schuur	en	winkel	en	
de	problemen	t.g.v.	corona.	Daarnaast	zijn	er	mooie	dingen	gedaan	en	is	er	sprake	van	een	
bloeiende	vereniging	met	enthousiaste	vrijwilligers	en	een	grote	animo	voor	de	tuinen,	
gezien	de	wachtlijst.	

Hij	bedankt	allen	met	wie	hij	heeT	samengewerkt	en	de	vrijwilligers	voor	hun	inzet	en	
coöperaVe	en	neemt	met	een	goed	gevoel	afscheid	van	het	voorzi@erschap,	ook	omdat	er	
een	goede	jongere	kandidaat	is,	die	de	taak	gaat	overnemen.	

Dit	gezegd	hebbende	opent	hij	de	vergadering	om	10.10u.	

2. Ingekomen	en	uitgaande	post:	

- Er	zijn	6	afmeldingen	voor	de	vergadering	binnengekomen	via	de	mailbox.	Enkelen	
vonden,	met	de	coronapandemie	in	het	achterhoofd,	de	kanVne	als	vergaderruimte	niet	
geschikt.	

- Iedereen	heeT	per	mail	een	herinnering	aan	zijn	tuinbeurt	gekregen.	De	secretaris	
verzoekt	iedereen,	die	wil	corresponderen	over	zijn	zaterdagbeurt,	zich	te	wenden	tot	de	
vrijwilliger	van	de	zaterdagdienst,	Piet	Vos.	

- Bij	het	secretariaat	komen	per	mail	regelmaVg	de	verzoeken	binnen	om	een	tuin	te	
huren.	

- Een	lid	verzocht	om	plaatsing	van	een	glasbak	na	een	storm.	Het	bestuur	is	van	mening	
dat	ieder	het	glas	zelf	moet	afvoeren.	In	geval	van	calamiteiten	kan	een	container	voor	
centrale	inzameling	worden	geplaatst.	

- Er	is	bericht	over	de	paddenpoel,	het	vrijgekomen	zand	voor	ophoging	van	tuinen,	en	er	
zijn	enkele	nieuwsbrieven	rondgestuurd.	

3. Mededelingen:	

- Het	dak	van	het	mesthok	is	bij	de	laatste	storm	bezweken	en	dient	om	milieutechnische	
redenen	te	worden	hersteld.	Kosten	ca	€800,-.	Het	Kossen	Leijenfonds	bekosVgt	daarvan	
de	helT	op	voorwaarde	dat	de	tuinvereniging	de	andere	helT	van	de	kosten	voor	zijn	
rekening	neemt,	een	eenmalige	investering.	Er	zijn	echter	klachten	over	de	kwaliteit	van	
de	mest:	het	bevat	naast	houtsnippers	ook	gemalen	geplasVficeerde	en	verlijmde	
keukenpanelen,	materiaal	dat	in	de	stallen	als	onderlaag	dient.	Het	bestuur	wil	dit	niet	op	
de	tuin	hebben.	Dat	kan,	maar	dat	kost	de	kinderboerderij	€400,-	per	jaar	aan	schoon	



materiaal.	Zij	wil	dat	doen	als	de	vereniging	daarvan	€200,-	voor	zijn	rekening	neemt,	een	
jaarlijkse	uitgavepost.	De	vergadering	besluit	daarover	posiVef,	omdat	er	veel	mensen	
gebruik	maken	van	de	mestberging	en	omdat	een	goede	relaVe	met	de	kinderboerderij	
van	belang	wordt	geacht.	

- De	afgelopen	periode	is	er	inbraak	gepleegd	in	de	kanVne	en	zijn	meerdere	tuinders	door	
dieven	en	vandalisten	bezocht.	De	poliVe	verzoekt	de	gedupeerden	om	dit	digitaal	te	
melden	onder	vermelding	van	het	dossiernummer	dat	de	vereniging	heeT	gekregen.	De	
vereniging	kan	hierin	verder	niets	betekenen.	

- Binnenkort	kunnen	de	leden	een	mail	verwachten	over	de	aanpak	van	de	overlast	door	
veenmollen.	Wie	daaraan	wil	meedoen,	kan	dat	dan	te	kennen	geven.		

4. Notulen	25-9-2021:	

Er	zijn	geen	opmerkingen	en/of	aanvullingen.	Daarmee	worden	de	notulen	goedgekeurd.	

5. Verslag	van	de	secretaris:	

- TussenVjds	is	door	het	bestuur	Alex	Langendijk	tot	nieuwe	voorzi@er	gekozen	en	
daarnaast	is	Harjen	Baas	als	algemeen	lid	toegetreden	tot	het	bestuur.	Daarmee	bestaat	
het	bestuur	weer	uit	5	personen.	Volgens	de	statuten	moeten	ieder	jaar	2	bestuursleden	
aTreden.	Vanwege	de	tussenVjdse	veranderingen	is	eenmalig	afgestapt	van	deze	
statutaire	procedure.	

- Het	bestuur	heeT	besloten	het	Konkelboek	aan	iedereen	persoonlijk	te	mailen.	Het	staat	
weliswaar	op	de	site,	maar	dat	ontgaat	veel	leden,	zo	is	de	indruk	van	het	bestuur.	

- Het	5-jarenplan	staat	weer	op	de	agenda.	De	leden	kunnen	invloed	uitoefenen	op	de	
invulling	daarvan,	door	te	melden	als	ze	ideeën	hebben	voor	verbeteringen	van	de	
algemene	voorzieningen.	

- De	Kamer	van	Koophandel	heeT	de	vereniging	verzocht	de	bestuurders	in	te	schrijven	in	
het	UBO-register.	Daarin	wordt	aangegeven,	wie	verantwoordelijkheid	draagt	binnen	
bedrijf,	sVchVng	of	vereniging	en	in	hoeverre	er	sprake	is	van	financiële	belangen	of	
bestuurlijke	invloed.	

- De	leden	is	een	paar	maal	per	mail	gevraagd	om	zich	te	melden,	als	men	een	
reanimaVecursus	zou	willen	doen.	Dat	heeT	2	kandidaten	opgeleverd.	De	vergadering	
heeT	de	indruk,	dat	er	meer	mensen	zijn,	die	dat	wel	willen	of	kunnen.	Joop	Vlaming	
biedt	zich	aan	om	dat	te	inventariseren.	

- Het	bestuur	heeT	de	afgelopen	6	maanden	4x	vergaderd.	De	belangrijke	onderwerpen	en	
besluiten	zijn	per	mail	of	in	nieuwsbrieven	met	de	leden	gedeeld.	

6. Het	jaarverslag	van	de	penningmeester.	

Nathalie	geeT	aan	dat	de	financiële	stukken	2021	later	dan	andere	jaren	zijn	verstuurd.	De	
reden	daarvoor	is,	dat	vanwege	Corona	de	vorige	ALV	was	uitgesteld	naar	eind	september	
2021.Dat	houdt	in	dat	ze	i.p.v.	normaal	per	1	april	nu	pas	op	1	oktober	kon	starten	met	het	
verwerken	van	de	gegevens	(vanaf	1	januari	2021)	in	het	boekhoudprogramma.	TegelijkerVjd	
waren	er	in	die	periode	veel	leden-/tuinmutaVes	en	moesten	de	facturen	2022	aangemaakt	
worden.	
Het	afgelopen	jaar	zijn	de	2	vriezers	in	de	Konkelboet	te	vervangen	na	ruim	20	jaar	dienst.	
Door	de	opbrengst	van	de	zonnepanelen	hadden	we	onlangs	op	de	jaarafrekening	maar	een	
gebruik	van	205	KWH.	Voordat	de	zonnepanelen	geplaatst	waren	zat	het	gemiddelde	



jaarverbruik	op	circa	5000	KWH,	dat	houdt	in	dat	de	maandelijkse	voorschotnota	is	gedaald	
van	€	115.00	naar	€	37.00	
Een	vraag	uit	de	vergadering	is:	Waar	komt	het	verschil	van	€5600,-	in	liquide	middelen	t.o.v.	
2020	vandaan?	Verklaring	is	o.a.	de	aanschaf	van	koelkasten,	de	aanbouw	aan	de	bestaande	
berging	en	de	inkoop	van	materialen	voor	de	winkel.		
De	penningmeester	geeT	aan	dat	ze,	desgewenst,	na	de	vergadering	(maar	ook	gedurende	
het	lopende	jaar)	bereikbaar	is	voor	beantwoording	van	vragen.	

7. Verslag	van	de	kascontrolecommissie:	

De	kascontrolecommissie,	bestaande	uit	mevr.	Lӧffler	en	dhr.	Visser,	heeT	de	stukken	
bekeken	en	ze	goedgekeurd.	Daarmee	is	de	penningmeester	gedechargeerd.	De	commissie	
wordt	bedankt	voor	haar	inspanningen.	Mevr.	Lӧffler	neemt	volgend	jaar	weer	plaats	in	
kascontrolecommissie	2022.	Dhr.	Nam	Ha	is	de	tweede	persoon.	Als	reserve	meldt	zich	dhr.	
Chuan	Ha.	

8. Verslag	van	de	tuincommissie	

Bert	licht	het	verslag	toe,	dat	aan	de	leden	is	toegestuurd	als	bijlage	bij	de	uitnodiging.	

- Het	probleem	van	de	na@e	tuinen	is	aangepakt	door	het	uitgraven	van	een	paddenpoel	
op	een	van	de	tuinen.	Er	zal	voor	de	beveiliging	nog	een	hek	omheen	worden	geplaatst.	
Het	komende	jaar	moet	uitwijzen	of	dit	een	goede	aanpak	is	en	of	het	op	andere	plekken	
kan	worden	toegepast.	Hr.	Baalbergen	meldt	dat	zijn	tuin	ook	langdurig	blank	heeT	
gestaan	en	dat	zijn	tuin	en	de	grasstrook	naast	zijn	tuin	laag	liggen.	Het	water	kan	niet	
weg.	Hem	wordt	geadviseerd	het	probleem	met	de	tuincommissie	op	te	nemen.	Hr.	
Visser	adviseert	om	de	padddenpoel	te	laten	afwateren	naar	de	sloot.	Mevr.	Lӧffler	heeT	
drainagebuizen	ingegraven	en	vraagt	naar	geschikt	afdekkingsmateriaal.	Haar	buurman	
biedt	zich	aan	om	samen	deze	zaak	op	te	lossen.	De	tuincommissie	meldt,	dat	het	
jaarlijks	doorspuiten	van	de	buizen	noodzakelijk	is	om	verstoppingen	te	voorkomen.	

Het	graven	van	greppels	wordt	eveneens	als	oplossing	gesuggereerd.	Deze	suggesVe	
wordt	meegenomen,	eventueel	uit	te	voeren	door	de	zaterdagploeg.	Dan	zou	de	
vereniging	aanleg	en	onderhoud	op	zich	kunnen	nemen.	Hr.	Zuurbier	stelt	voor	om	na@e	
tuinen	te	gunnen	aan	“stevige	ruggen”.	Bewerken	van	na@e	tuinen	vraagt	nogal	forse	
fysieke	inspanning	

- Er	staan	op	dit	moment	17	mensen	op	de	wachtlijst.	

- Verschillende	leden	hebben	last	van	de	exoVsche	rivierkreeT.	Deze	graaT	flinke	gaten,	
heeT	geen	natuurlijke	vijanden	en	is	niet	te	bestrijden.	

- Bij	vernielingen	door	stenen	gooiende	baldadige	jeugd	is	flinke	schade	aangericht	aan	de	
kas	van	een	lid,	dat	aan	de	spoorzijde	zijn	tuin	heeT.	De	commissie	buigt	zich	over	de	
vergoeding	van	de	deel	van	de	schade.	Het	helpt,	als	leden	bij	dergelijke	schade	niet	
alleen	contact	opnemen	met	poliVe	en	ProRail,	maar	ook	de	gemeente	op	de	hoogte	
stellen	van	het	feit,	dat	mensen	langs	de	spoorlijn	lopen.	Die	kan	handhavers	inze@en.	

- Voor	nieuwe	tuinders	zal	de	borg	worden	gesteld	op	€1,-	per	m2	ingaande	1-1-2023.	Veel	
leden	vinden	dat	een	forse	verhoging.	De	commissie	rechtvaardigt	dit	door	te	wijzen	op	
de	hoge	kosten,	die	in	het	verleden	moesten	worden	gemaakt	bij	het	opruimen	van	
vervuilde	tuinen.		Kosten,	die	niet	verhaald	konden	worden	op	het	ex-lid.	De	roep	om	
strengere	handhaving	van	het	huishoudelijk	reglement	klinkt.	Diverse	aanwezige	leden	



vinden	overigens,	dat	ons	complex	er	prima	verzorgd	uitziet	in	vergelijking	met	andere	
volkstuinverenigingen.	

- Bert	meldt	de	werkzaamheden	van	de	stroomgroep,	die	de	ondergrondse	leidingen	en	
contactdozen	aan	het	Bijenpad	vervangt,	wat	later	ook	aan	het	Egelpad	gaat	gebeuren.	
Veel	storingen	worden	volgens	André	Knol	veroorzaakt	door	halfvergane	stroomdozen,	
soms	aangelegd	door	individuele	tuinders.	De	stroomgroep,	bestaande	uit	André	Knol,	
Rob	Vrieze	en	Jos	Olijhoek	wordt	met	een	applaus	bedankt	voor	hun	inspanningen.	

- Er	zal	streng	worden	gelet	op	het	aardappelareaal.	Pootaardappelen	dienen	via	de	winkel	
te	worden	aangeschaT.	Als	dat	niet	het	geval	is,	moet	men	aantonen,	welke	
pootaardappel	is	aangekocht	(de	resistenVe	voor	Phytophtora	moet	voldoende	zijn)	en	er	
moet	een	NAK-keurmerk	worden	getoond	aan	de	vrijwilligers	van	de	tuinwinkel.	Illegale	
aanplant	wordt	verwijderd.	Over	het	assorVment	houden	Harjen	en	Peter	Visser	contact.		

9. Bestuursverkiezing.	

De	stemming	is	schriTelijk	en	Harjen	Baas	wordt	met	algemene	stemmen	verkozen	tot	
algemeen	lid.	Daarna	volgt	de	verkiezing	tot	voorzi@er	van	Alex	Langendijk.	Ook	hij	wordt	
met	algemene	stemmen	verkozen.	Op	beide	kandidaten	zijn	30	stemmen	uitgebracht.	Gerrit	
Struik	overhandigt	de	voorzi@ershamer	aan	Alex	en	wenst	hem	veel	succes.	Bert	bedankt	
Gerrit	namens	de	vereniging	voor	zijn	inspanningen	gedurende	de	afgelopen	jaren	en	
overhandigt	hem	een	bos	bloemen	met	een	envelop.	

10. Voor	de	rondvraag	zijn	geen	vragen	van	tevoren	ingediend	en	geen	van	de	leden	heeT	vragen	
over	de	agendapunten.	

11. De	nieuwe	voorzi@er	sluit	de	vergadering	om	11.50u.	


